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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
Az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor jelzik ki az autópályákat és mikor építenek körforgalmat jelzó7ámpás csomópont helyet t
Keszthelyen?” címmel a Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Kákos y
Csaba gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Örvendetes, hogy az M7 autópálya építése eljutott 2006-ban Balatonkeresztúrig . Az autópálya
közelében a kitáblázás megfelel ően meg is történt, távolabbról azonban — fő leg a külföldiek —
nehezebben találnak fel az autópályára . A Balaton nyugati öblében a feltüntetett helységneve k
sem adnak mindig gyorsan felfogható eligazítást, a bizonytalankodó autósok pedig
balasetveszélyt jelentenek . Jó megoldás lenne, ha például Ausztriához hasonló módon a több i
tábla mellett külön is jeleznék kisebb táblán az autópálya felé vezet ő utat, meg a távolságot is ki
lehetne így jelezni . Keszthely, Héviz környékén szükség lenne ilyen táblákra.
Az elmúlt időszakban választópolgárok is renre megkeresnek azzal, hogy Keszthely környékén a
bevásárlóközpontoknál miért nem mindenütt körforgaklmat építenek ki . Tekintve, hogy országos
főutakról van szó, a döntés tudomásunk szerint a közútkezelők hatáskörébe tartozik . A keszthelyi
Shell benzinkútnál egyesnesen csúfos kudarcot vallott a telepítés, hiszen ha be van kapcsolva a
jelző lámpa, óriási dugó alakul ki a 71-es úton, ha pedig nincs, akkor rendre kisebb balesete k
történnek. Sokan nem értik az Interspatr elötti jelző lámpát sem .

Tisztelt Miniszeter Úr !

Kérdéseim a következők: Van -e lehetőség az említett táblák kihelyezésére? Miért nem építenk a
jelző lámpás csomópont helyett körforgalmat ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . március 11 .

Ma inger Jenő
Fidesz — Mag . olgári Szövetség
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